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COMPANYPROFILE



公司简介


义乌市帷昔栗贸易有限公司成立于2000年，固定资产10亿元，是一家专业从事大型游乐设施研发、 


制造、安装和销售的国家高新技术企业。 



公司总部座落于金华市，距离杭州机场45分钟车程，公司占地面积约300亩。公司具备   较强的自


行研制开发各类大型高新游乐设施产品的能力，在北京设立了办事处，上海设立轿厢工厂、   


广州成立义乌市帷昔栗贸易办事处、中山成立义乌市帷昔栗贸易办事处，现有员工600人，   


其中高级工程师30人，工程师80人。公司与上海交大、上海理工大学、浙江理工大学、中国建筑科学  


研究院等院校、研究院以及英国伦敦眼、迪拜眼的原创设计单位"荷兰STARNETH"保持着长期合作与   


技术共享。 
公司专注于摩天轮及其他大型游乐设备项目的创新研发制造，与美国罗克韦尔、德国西门子、


挪   威佐敦油漆达成战略伙伴关系，目前掌握着世界一流的摩天轮制造工艺。 



Y iwu Y ixi l i  Trading Co., Ltd. was established in 2000 with f ixed assets of 1  bi l l ion yuan. 


It  is  a national  high-tech enterprise special izing in the research and development, 


manufacturing, instal lation and sales of large-scale amusement facil it ies. The 


company's headquar ters is located in Jinhua C i ty, a 45-minute drive from Hangzhou 


A irpor t, and the company covers an area of ​​about 300 acres. The company has a strong 


abil ity to independently develop various large-scale high-tech amusement facil it ies. 


It  has set up offices in Beij ing, car factories in Shanghai, Y iwu Y ixi l i  Trading Off ice in 


Guangzhou, and Y iwu Y ixi l i  Trading Off ice in Zhongshan. It  currently has 600 employees, 


including 30 senior engineers and 80 engineers. The company maintains long-term 


cooperation and technology sharing with Shanghai  Jiaotong University, Shanghai  


University of Technology, Zhejiang University of Technology, China Academy of Building 


Research and other colleges and research institutes, as well  as the original  design unit  


of  the London Eye and Dubai  Eye in the UK, "STARNETH of the Netherlands". The company 


focuses on the innovative R&D and manufacturing of Ferris wheels and other large-scale 


amusement equipment projects. It  has reached a strategic par tnership with Rockwell  of  the 


United States, Siemens of Germany, and Jordan Paint of  Norway, and currently has 


world-class Ferris wheel  manufacturing technology.
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发展历程DevelopmentHistor y


2013-2015

2015        浙 江 横 店 游 乐 园
 


                  ZhejlangHengdian Amusement Park                


2015        浙 江 义 乌 游 乐 园
 


                  ZhejangYwuAmusement Park
    


2016        迪拜游乐园
Dubai Amusement Park


                   印度尼西亚游乐场
Indonesla Amusement Park



2017        苏 丹 游 乐 场
SudanAmusement Park



                   伊拉克游乐园
Jaxing Jiangnan MoerAmusementPark            


2018        沙特阿拉伯游乐园
KyrgyzstanAmusement Park




                   宁波九龙湖游乐园
Ningbo JiulongLake AmusementPark



2019        运城、丽江等地管式滑道项目       


                   Tube slideprojectsin Yuncheng,LJiang            and other places


2019       安哥拉大型主题公园



                  Angola Large Theme Park



                  深圳华强南通102米摩天轮



                  Shenzhen HuaqiangNantong102mGlantWheel           


2020      大丰海贼王动漫乐园102米摩天轮



                  DafengOnePieceAnimation Park102mGiant Wheel



2020      安徽阜阳环球嘉年华游乐园
102米摩天轮



                 AnhulFuyangUniversalCarnivalAmusement        


                                  Park102m Glant Wheel



                 北京石景山公园88米摩天轮



                 Beling shjingshan Park88m Feris Wheel


vasilia 1.0

vasilia 2.0

vasilia 3.0

vasilia 4.0
在娱乐行业竞争日益激烈的背景下，几位富有创意和热情的创业者察觉到当地市场对于家庭休闲娱


乐场所的需求尚未被充分满足。他们怀揣着打造一个独特游乐园的梦想，开始进行市场调研和头脑


风暴，结合自身对娱乐设施和游客体验的理解，初步勾勒出了游乐园的雏形概念 —— 一个以亲子


互动和特色小型游乐设施为主的小型游乐园。


In the context of increasingly fierce competition in the entertainment industry, several 


creative and enthusiastic entrepreneurs realized that the local market's demand for 


family leisure and entertainment venues has not been fully met. With the dream of 


building a unique amusement park, they began to conduct market research and


brainstorming, and combined with their own understanding of entertainment facilities 


and visitor experience, they initially outlined the concept of the amusement park - a 


small amusement park focusing on parent-child interaction and special small 


amusement facilities.

随着运营经验的积累和对市场需求的进一步了解，游乐园的创始团队意识到要想实现更大的发展，


必须进行扩张和升级。他们开始积极寻求外部投资，通过向一些本地的商业天使投资人、小型投


资机构进行项目路演，成功筹集到了一笔资金。同时，制定了详细的战略规划，明确了将游乐园


逐步打造成一个集游乐、休闲、教育为一体的综合性娱乐场所的目标，并确定了分阶段的扩张计


划，包括增加新的游乐设施、扩大园区面积、提升服务品质等。


With the accumulation of operating experience and a better understanding of market 


demand, the founding team of the amusement park realized that in order to achieve 


greater development, expansion and upgrading were necessary. They began to actively 


seek external investment and successfully raised funds by conducting project 


roadshows to some local business angel investors and small investment institutions. 


At the same time, a detailed strategic plan was formulated, clarifying the goal of gradually 


building the amusement park into a comprehensive entertainment venue integrating


amusement, leisure and education, and determining a phased expansion plan, including 


adding new amusement facilities, expanding the park area, and improving service quality.

为了满足不同游客群体的需求，尤其是追求刺激和新奇体验的年轻游客，游乐园不惜重金引进了一

系列国际领先的高端游乐设施。其中包括一款具有虚拟现实（VR）体验功能的飞行过山车，游客在

乘坐过程中可以身临其境地感受飞行穿越各种奇幻场景的刺激；一座高达 [X] 米的巨型摩天轮，


不仅拥有壮观的外观，内部还配备了豪华的观景舱，提供餐饮服务和私人定制体验；以及一个采用

了最新水幕投影技术的水上舞台，用于举办大型的水上表演和夜间灯光秀，为游客带来震撼的视觉

和听觉享受。此外，还在园区内全面推广智能化管理系统，通过手机应用程序实现门票预订、排队

预约、园区导航、餐饮预订等功能，大大提高了游客的游玩便利性和效率。


In order to meet the needs of different groups of tourists, especially young tourists who 


are looking for excitement and novel experiences, the amusement park has spared no 


expense to introduce a series of internationally leading high-end amusement facilities. 


These include a flying roller coaster with a virtual reality (VR) experience function, where 


tourists can experience the excitement of flying through various fantasy scenes in an 


immersive way; a giant Ferris wheel that is [X] meters high, which not only has a 


spectacular appearance, but also has luxurious viewing cabins inside, providing catering 


services and private customized experiences; and a water stage that uses the latest 


water curtain projection technology to host large-scale water performances and night

light shows, bringing tourists a shocking visual and auditory enjoyment. In addition, an 


intelligent management system is fully promoted in the park, which realizes functions 


such as ticket booking, queuing reservation, park navigation, and catering reservation 


through mobile applications, greatly improving the convenience and efficiency of 


tourists' play.

2013       山东肥城矿务局儿童公园



                  ChldensParkofShandongFechengNiningBureau



2013       浙 江 东 阳 儿 童 公 园



                   Zhejiang Dongyang Children's Park



2014       诸 暨 市 儿 童 公 园



                  ZhujiChildren's Park



                  浙江宁波江东儿童公园



                  Zhejiang Ningbo JiangdongChildren's Park



2015       杭州新儿童公园、水上世界



                  HangzhouNewChildren's Park,
Water World



2015       浙江乌溪江游乐园



                  Zheliang WuxI RiverAmusement Park               


                  新安江儿童公园



                  Xinan RiverChlldren's Park


》成长过渡阶段：逐步扩张与品质提升
》Growth transition stage: gradual expansion and quality improvement

》大型产品阶段：全面升级与多元发展

》无轴摩天轮


》Large-scale product stage: comprehensive upgrade and diversified development

》
Shaftless   Ferris  Wheel


2015-2019

2019-2020

2020-2024

》Small product stage: creative germination and preliminary practice
》小型产品阶段：创意萌芽与初步实践

2020         山东潍坊145米无轴摩天轮



                     ShandongWeifang145mShattessGiantWheel         


                     七彩云南欢乐世界主题公园
108米摩天轮



                     108m GlantWheelin QicalYunnan



                     Happy World Theme Park



2021          湖南长沙中茂城56米屋顶
悬臂辐条式摩天轮



                     56m Root Cantilever Spoke-typeFeris Wheelof      


                                   Hunan Changsha zhongmao City



                     安徽芜湖三只松鼠133米摩天轮



                     Anhui Wuhu Three Squirrels 133m Giant Wheel        


2022          新华联童梦乐园108米摩天轮



                     108mGlantWhelnNewHualanchildrensDreamPark



                     土耳其88米摩天轮



                     Turkey 88mFerris wheel



                     金案华强旅游59米屋顶悬臂摩天轮          


                     59m Roof Cantilever Ferris Wheelof
JinzhaiHuaqiang Tourism
 


2024         深圳华侨城128米摩天轮
  


                     Shenzhen OCT 128m Giant Wheel  


                     顺德华侨城99米摩天轮



                     Shunde OcT99m Ferris Wheel




市场占有 Market Share




合作伙伴 Business Par tner




制造安装 Manufacturinginstal lation



用户培训 User Training


售后服务理念


Aftersales Ser viceConcept


15-30天培训周期
15-30  


Days Of Training Cycle
 


国家法律法规标准产品       

使用说明书


Nati  ional  Laws And Regulations,Standard                   


Product Manuals


理论培训


Theoretical  Training


实际操作维护培训


PracticalOperation And Maintenance Training  

调试期间跟踪培训


Track Training During Commissioning            

保 驾 护 航 式 培 训



Escor t     Training


培训时间



Training t ime



培训方式



Training methods


培训素材



Training materlals

流动售后服务车

Mobile after-sales ser vice vehicle

国外项目

Fortign Frojects

到达现场

Arrive At Site

到达现场

Arrive At Site

24hour

48hour

给出解决方案

Provide solutions

给出解决方案

Provide solutions

8 nour

12 nour

国内项目

Domstic Frajects

主动服务 


ProactiveSer v ice


通知服务 


Notif ication Ser v ice


保驾护航式服务 


Escor tSer v ice
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摩天轮系列Ferris  wheelseries
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轿厢类型 CABIN   TYPE



摩天轮灯光FERRIS WHEELLIGHTING
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